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Emne: Spørsmål i forbindelse med mulig eiendomskjøp 
 

Hei.  

 

Vi vurderer å kjøpe en fritidseiendom i Lindås kommune og har i den sammenheng noen 

spørsmål vi håper dere kan hjelpe oss med.  

 

Eiendommen det gjelder er gnr. 134 bnr. 64, på Hilland.  

 

I skjøtet til eiendommen beskrives det at parsellen ble slått sammen med bnr. 87. I 

dokumentene vi har fått tilgang til så langt er den førstnevnte parsellen nøye beskrevet i 

Skylddelingsforretning av 28. august 1943. Parsellen med bnr. 87 ble i følge skjøtet skilt ut 

samme dag som skjøtet ble underskrevet, 22. august 1945 

 

Det vi lurer på er om det lar seg gjøre å sende skylddelingsforretningen over parsellen med 

bnr. 87 på epost? Det hadde vært til stor hjelp. 

  

Spørsmål nr. 2 handler om Radfjorden. Vi leser av diverse medier at fylkesmannen er 

bekymret over høye kobbernivåer i fjorden knyttet til oppdrettsvirksomhet.  

 

Kjenner dere til noen planlagte tiltak for å få bukt på dette problemet?  

 

Setter stor pris på de svar dere kan gi.  

 

Mvh, 

Olav Inge Hjelen Stige  

 


